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DAGSORDEN

● Dansk blindesamfund
● Simkort og mobilnummer til foreningen
● Sydbank siger vi skal lave vedtægtsændringer
● Opdatering DS
● Evt

NOTER

● Dansk Blindesamfund

- Der tales om hvorvidt vi fra vores side skal kontakte Dansk
Blindesamfund angående information til deres brugere omkring
brug af vest, der besluttes at det skal vi ikke men at vi i
stedet vil fokusere på informationskampagner der udbreder viden
om servicehunde og vestens betydning.

● Simkort og mobilnummer til foreningen

- Der tales om hvorvidt vi skal undersøge priser og muligheder
for et simkort med et nummer tilknyttet foreningen for at
adskille det fra formandens private nummer. Også med tanke på
at hvis der senere hen skiftes formand, vil nummeret også
skifte, da det lige nu er Mathildes private telefonnummer, og
med et forenings knyttet nummer kan nummeret fortsætte. Det er
der fuld opbakning til og det besluttes at Mathilde undersøger
dette.



● Sydbank siger vi skal lave vedtægtsændringer

- Sydbank er ikke tilfreds med nuværende vedtægter, vi gennemgår
de punkter de vil have lavet om og taler om løsninger, blandt
andet skal det præciseres hvilke medlemmer af foreningens
daglige ledelse der har adgang til konto. Der er indgået en
aftale med banken om at disse ændringer kan bringes op på næste
generalforsamling.

● Opdatering DS

- Mathilde giver en opdatering på seneste møde i Dansk Standard
og optagelsen i en arbejdsgruppe. Der tales om kommentarer til
næste punkt, der skal til afstemning.

● Evt

- Der bliver præsenteret lidt om statistik på blandt andet
hoftelidelser hos hunde og fysisk egnethed som argument for
øget screening og chancen for at hunden bliver kasseret.

- Vi taler om at kontakte et kursus vi kan se bliver afholdt og
tilbyde vores input og kompetencer. Det bliver besluttet at
tage det som punkt til næste dagsorden.
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